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Aan: College van B&W en de gemeenteraad     22-05-2019 

 

Betreft: Verruiming van terrastijden 

Van: Koninklijke Horeca Nederland afdeling Barneveld 

Geachte College en gemeenteraad 

Middels dit schrijven leggen wij als Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Barneveld, het 

verzoek bij U neer tot verruiming van de terrastijden. KHN heeft allereerst zeer breed overleg 

gehad met de achterban. Het onderwerp is besproken tijdens de Algemene leden vergadering, 

de mening van de horeca is gevraagd middels een mailing en alle betrokken horecabedrijven 

binnen de gemeente zijn gebeld en gemaild, ook de bedrijven die niet lid van KHN zijn. Hier is 

duidelijk naar voren gekomen dat de gehele horeca voor een verruiming van de terrastijden is, 

dan wel er geen bewaar tegen heeft. 

KHN Barneveld wil graag dat de sluitingstijden voor het terras verruimd gaan worden van 0:00 

naar 01:00 en aangezien buiten het nieuwe binnen is lijkt het ons zeer wenselijk om dit voor het 

gehele jaar en voor alle dagen in de week toe te passen.  

De tweede optie is dat de gewenste verruiming kan opgestart worden middels een pilot in 2019. 

Uiteraard dient deze pilot toegankelijk te zijn voor de gehele horeca en niet alleen voor leden van 

Koninklijke Horeca Nederland. 

Waarom is deze verruiming noodzakelijk: 

 Barneveld loopt achter bij alle omliggende gemeenten: Nijkerk, Ermelo, Putten, Ede en 

Amersfoort. Het centrum is dus minder aantrekkelijk voor gasten en dus als gemeente 

minder gastvrij. 

 Logischerwijze vinden gasten het dus ook onbegrijpelijk dat om 0:00 het terras dicht 

moet en ondanks het vroegere tijdstip zorgt dit juist voor meer onrust. Gasten die beetje 

moeilijk gaan doen, blijven hangen. 

 Een verruiming zal zorgen voor een rustiger verloop van gasten 

 Het sluit perfect aan op het gestelde deurbeleid, 01:00 terrassen dicht en uiterlijk 01:30 

dient men binnen te zijn bij de nachtzaken. 

 Gezien alle “toekomstige” wijzigingen in het rookbeleid zal een verruiming van de 

terrastijden ook voor meer rust zorgen.  

 Binnen andere gemeentes is naar voren gekomen dat een verruiming van terrastijden 

niet zorgt voor meer overlast bij omwonenden, eerder het tegenovergestelde aangezien 

gasten rustig blijven zitten, geleidelijke vertrekken en de gewenste nieuwe sluitingstijd 

zeer acceptabel vinden.  
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Uiteraard is KHN Barneveld graag bereidt om verder met U in te gaan op dit onderwerp en 

mondeling toe te lichten. Samen kunnen we van Barnveld een gastvrije gemeente maken die de 

toeristen met open armen ontvangt. 

Met vriendelijk groet 

Het Bestuur van KHN Barneveld 

Herman Blokland, Voorzitter KHN Barneveld 

 

Richard Dijkgat, Regiomanager KHN 

06-12326615, r.dijkgat@khn.nl 

 


